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1. Pitanje postavljeno Vladi Unsko-sanskog kantona – „U kojoj je fazi uspostavljanje unsko-

sanske regionalne deponije i koliko su općine u Unsko-sanskom kantonu uključene u taj 

proces, te koja su njihova prava i obaveze u odnosu na deponiju?“ 

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH, odnosno Federalnom ministarstvu okoliša i 

turizma – „Da li Vlada Federacije BiH u narednom periodu, do kraja godine, ima u planu 

ikakve promjene u pogledu funkcioniranja turističkih zajednica u Federaciji BiH u smislu 

ponovnog uspostavljanja općinskih i turističkih zajednica, kao dobrog modela razvoja 

turizma na lokalnom nivou i poticanja jedinica lokalne samouprave na veći stepen 

aktivnosti kada je u pitanju iskorištavanje turističkih potencijala na njihovom području?“ 

3. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH – „Da li je Vlada FBiH u posljednje tri godine 

davala finansijsku pomoć firmama s područja Unsko-sanskog kantona? Ako jeste, koje su 

to firme, o kojim se iznosima sredstava radi i kakvi su efekti tog posla?“ 

 

 
 


